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30-10-2023 DUS Weert Conny Beenders 40- B2023!!! Kan de inventarisatie genoemd in de begroting 2023 op pagina 40

m.b.t. beeld van het onderhoudsniveau van trottoirs op strategische
locaties beschikbaar worden gesteld aan de raad.

3 R&D Tim Schreurs Deze inventarisatie is nu in uitvoering. Resultaten worden november / december 2023 verwacht.
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30-10-2023 DUS Weert Rob van Dooren In het raadsvoorstel begroting 2024 staat als 3e beslispunt het
vaststellen van een aantal
investeringskredieten.
1-Waarom is hiervoor gekozen en niet voor een separaat
raadsvoorstel?
2-De kredieten wandelpad Fatima en hondenspeelveld staan tevens
als prioriteit in de begroting. Bij het ongewijzigd vaststellen van de
begroting worden die volgens mij toegekend. Waarom dan toch
nogmaals separaat besluiten?
3-Betekent het goedkeuren van beslispunt 3 dat er extra dekking
nodig is? Zo nee, hoe is de dekking dan geregeld? Zo ja, hoe wordt
hierin voorzien?

F&C Jan-Joris Duisters 1. De genoemde investeringskredieten zijn opgenomen in de begroting en door vaststelling van de begroting door
de raad worden deze investeringskredieten ook toegekend door de raad. Het zijn geen vetgedrukte prioriteiten
waardoor een separaat raadsvoorstel volgens de met de raad  afgesproken procedures niet nodig is.
2. Door het opnemen van de investeringskredieten als afzonderlijk beslispunt in het raadsvoorstel is het naar onze
mening duidelijker voor de raad welke investeringen in 2024 uitgevoerd worden. In het overzicht van de prioriteiten
kan het namelijk voorkomen dat rekening wordt gehouden met het feit dat de lasten in de vorm van kapitaal- en
eventuele exploitatielasten als gevolg van de investering later gaan opkomen dan het jaar dat de kredietstelling
door de raad plaatsvindt. Investeringen kennen meestal een langere doorlooptijd en in de meerjarenraming komen
de lasten dan pas in bijvoorbeeld 2025 of zelfs later op. (Kapitaallasten mogen op basis van het Besluit Begroting
en Verantwoording pas in de begroting worden opgenomen als het betreffende actief in gebruik is genomen).  Dit
is bijvoorbeeld ook voor het wandelpad Fatima van toepassing. Door het opnemen van de diverse
investeringskredieten in het raadsvoorstel als afzonderlijk beslispunt wordt voorkomen dat er onduidelijkheid
ontstaat over de vraag welke investeringsbudgetten bij de begrotingsbehandeling 2024 door de raad worden
toegekend.
3. In de begroting 2024 en de meerjarenraming 2025-2027 is rekening gehouden met de lasten van de diverse
investeringskredieten door middel van de beschikbare budgetten prioriteiten c.q. vervangingsinvesteringen. Een
en ander conform het overzicht ‘Structurele prioriteiten 2024-2027” ( bladzijde 166) c.q. het overzicht
“Vervangingsinvesteringen 2024-2027”.  Er is dus géén extra dekking nodig.
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31-10-2023 Marie-Therese 20 Onderstaand nog enkele vragen over de Närrische Kulturstadt (NEG)
mede namens fracties D66, CDA en DUS Weert. Weerter VVD had
deze willen stellen tijdens de gezamenlijke commissies 24 oktober jl.
maar om de een of andere reden niet gelukt.
•fracties hebben vragen gesteld over de kosten van het zijn van
Närrische Kulturstadt. Antwoord: dat is nog niet aan te geven. Echter:
Aken, Keulen, Nantes en Bad Ischl zijn al Kulturstadt geweest. Is bij
die steden opgevraagd wat de kosten waren?
•Zo ja, wat waren de kosten?
•Zo nee, wil je dit z.s.m. (in ieder geval vóór raadsbehandeling B2024
9 november as.) (laten) opvragen?

1 R&E Marian Arts / Roel
Deneer

De kosten zijn grotendeels afhankelijk van de keuze die we maken over de manier waarop we invulling willen
geven aan de Närrische Kulturstadt. Het is de vraag of het in kaart brengen van de kosten per stad relevant is.
Carnaval wordt in elke stad op een andere manier gevierd en elke stad heeft zijn eigen keuzes gemaakt in de
inhoud van het programma en de daarmee samenhangende kosten. Het opvragen van de kosten per stad heeft
alleen zin als we ook inzicht vragen in het programma, de organisatie, manier van uitvoering en de complete
financiering (zowel kosten en baten). Het is niet haalbaar om deze informatie op te vragen voor de
raadsbehandeling.
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31-10-2023 Marie-Therese 192 In B2024 staan bij de BBV Beleidsindicatoren vijf indicatoren (geheel
bovenaan pg 192) waarin Weert zich vergelijkt met Weert jaar ervoor.
Dit zijn volgens mij verplichte indicatoren. Op de vraag van Weerter
VVD en DUS Weert of benchmarkgegevens voorhanden zijn luidt
antwoord negatief.
O.i. zijn benchmarkgegevens wel beschikbaar. Bij het proces van
opstellen K2022 is Weert vergeleken met gemeentes Harderwijk,
Venray, Kampen, Tiel en Veenendaal. Weert moest toen bezuinigen
en men wilde een beter beeld van o.a. genoemde indicatoren, hoogte
budgetten in verhouding tot andere gemeentes.

Onze vragen zijn:
•waarom zijn gegevens van gemeentes Harderwijk, Venray, Kampen,
Tiel en Veenendaal niet extra opgenomen om een betere inschatting
en vergelijking te maken?
Bronnen kunnen zijn: gemeentes zelf (indicatoren zijn BBV-verplicht),
waarstaatjegemeente.nl, A&O-monitor.

F&C Jan-Joris Duisters Conform de BBV hebben wij de eerste 5 indicatoren gemeten met het cijfer van vorig jaar. Het is geen verplichting
om de gegevens te vergelijken met andere gemeentes. Daarom is deze specifieke vergelijking nu niet
opgenomen. Dit vergelijk kan inderdaad door iedereen gemaakt worden op www.waarstaatjegemeente.nl en de
overig genoemde bronnen. Wij zullen deze nu niet standaard opnemen.
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31-10-2023 Diverse fracties 38 Gisteren (30-10) werd door fracties gevraagd naar een onderbouwing
van het bedrag van € 168.000,- voor de aanleg van een wandelpad in
Fatima. Het is een initiatief van omwonenden, die daarvoor zelf
inschatten dat het € 25.000,- zou kosten. Dat is wel een enorm
verschil. Kun jij een onderbouwing (laten) aanleveren voor het bedrag
dat als prioriteit is opgenomen?

3 R&E Werner Mentens De onderbouwing is bij de beantwoording van de vragen op 18/10 gegeven. Voor de begroting is uitgegaan van
de uitgangspunten aangegeven in de motie (een pad van 850m lang), onze inschatting is dat het pad op basis van
de feitelijke situatie minder lang zal zijn waardoor de kosten lager kunnen uitvallen. De motie roept op om in
overleg met de initiatiefnemers in 2024 te onderzoeken of het mogelijk is een pad van 850m tussen de bomen aan
te leggen wat voor mindervaliden ook toegankelijk is en waarbij de bomen geen schade mogen oplopen. Op basis
van een grove inschatting met ervaringscijfers is het begrootte bedrag tot stand gekomen. Dit is gedaan om,
indien het mogelijk is, het pad ook in 2024 te kunnen realiseren. Een gedetailleerde begroting kan voorgelegd
worden als het onderzoek naar haalbaarheid samen met de initiatiefnemers is afgerond en duidelijk is wat er
daadwerkelijk gerealiseerd kan worden.

1 van 3
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31-10-2023 Peter Weekers DUS Weert 20 Aanvullend op de beantwoording van de vragen over de NEG
ingestuurd voorafgaand aan de gecombineerde
commissievergadering nog de volgende vraag.
Men laat weten dat: "De aan te stellen projectleider gaat in
samenwerking met diverse organisaties het programma voor het NEG-
jaar samenstellen maar de totale kosten zijn nog niet inzichtelijk en
zijn afhankelijk van de te maken keuzes in de uitvoering."
De NEG stelt dat de gemeente die tijdelijk de titel 'Kulturstadt' draagt
minimaal een congres organiseert en een medaille ontwerpt en
uitreikt. Hiervoor is een totaalbedrag van €45.000 opgenomen in de
begroting.

Kan men aangeven welke bedragen elk van de steden Aken (DE),
Bad Ischl (AT), Nantes (FR) en Kohl (DE) hebben uitgegeven aan de
organisatie van het door hen georganiseerde jaarcongres van de
Närrische Europäische Gemeinschaft (NEG)? Graag ontvangen wij
hiervan een overzicht.

1 OCSW Saskia Doek /
Roel Deneer

De hoogte van de kosten voor het organiseren van de voorgaande jaarcongressen in Aken, Bas Ischl, Nantes en
Keulen zijn bij ons niet bekend. De kosten zijn grotendeels afhankelijk van de keuze die we maken over de manier
waarop we vorm willen geven aan het jaarcongres tijdens Närrische Kulturstadt. Als gaststad kunnen we dit zo
groots of zo klein organiseren als we zelf willen.

236

31-10-2023 DUS Weert Piet Scholten Technische vraag over het voorliggende raadsvoorstel voor het
vaststellen van de begroting 2024.

In het raadsvoorstel zijn de punten 3 tm 6 opgenomen. Wat is het nut
om deze punten vast te stellen? Al deze punten zijn mijns inziens al
impliciet vastgesteld bij het vaststellen van punt 1: vaststellen van de
begroting.

F&C Jan-Joris Duisters Zie ook het antwoord op vraag 231.
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